



CROWNE PLAZA®

洲际酒店集团旗下

HANGZHOU SCIENCE CITY

杭州奥克斯中心皇冠假日酒店

执子之手，
万千瞩目之间。



杭州奥克斯中心皇冠假日酒店

Crowne Plaza Hangzhou Science City

电话 T: (86) 571 8913 8888 传真 F: (86) 571 8913 0888

杭州市余杭区创景路与余杭塘路交汇处奥克斯时代未来之城5号楼 邮编: 310000

No. 5 Building AUX Future City, Chuangjing Road and Yuhangtang Road intersection, Yuhang District, Hangzhou 310000

www.crowneplaza.com 400 884 0888



执子之手 礼成皇冠

魅力杭州，山水人文，名胜古迹，闻名遐迩。位于杭州奥克斯时代未来之城的杭州奥克斯中心皇冠假日酒店，坐拥大型商业综合体，商务办公和休闲购物轻松可及，地铁五号线轻松可达。酒店拥有246间客房及套房，三个不同风格的餐厅，超过2800平米的宴会空间，带给您全新的入住体验。

Hangzhou's charm is born of the city's picturesque landscape, vibrant culture and commitment to innovation. It is home to both treasured historical sites and renowned high-tech companies, harmoniously blending old and new as part of its rich tradition.

Crowne Plaza Hangzhou Science City is located in the AUX Center marquee skyscraper, where it offers easy access to area businesses and shopping venues. From the hotel, guests can access Chuangjing Road Station of Hangzhou Metro Line 5 via direct passageway. Hotel offers 246 spacious rooms and suites, three restaurants and 2800 square meters which will ensure you a enjoyable experience.





CROWNE PLAZA®

洲际酒店集团旗下

HANGZHOU SCIENCE CITY

杭州奥克斯中心皇冠假日酒店

沐浴千万祝福，
奢享完美空间。



杭州奥克斯中心皇冠假日酒店

Crowne Plaza Hangzhou Science City

电话 T: (86) 571 8913 8888 传真 F: (86) 571 8913 0888

杭州市余杭区创景路与余杭塘路交汇处奥克斯时代未来之城5号楼 邮编: 310000

No. 5 Building AUX Future City, Chuangjing Road and Yuhangtang Road intersection, Yuhang District, Hangzhou 310000

www.crowneplaza.com 400 884 0888





奢享空间 印象时刻

杭州奥克斯中心皇冠假日酒店拥有超过2800平方米多功能宴会场地。其中1300多平方米、挑高8米的无柱大宴会厅可容纳1100位宾客，并可分隔为三间独立的宴会厅，同时配有两个超大面积的宴会前厅。多种可调灯光模式，更为会场增添气氛。开阔灵活的空间，个性化定制的菜单，能让您的婚宴成为城中盛事。



Crowne Plaza Hangzhou Science City boasts more than 2,800 square meters of multi-functional event space. This includes our more than 1,300-square meter grand ballroom with 8-meter ceilings and accommodation for 1,100 people. It's equipped with two large foyers, and if you need, the main ballroom can be divided into three independent rooms.

The ballroom space has multiple adjustable lighting modes for creating the ideal atmosphere for your event. With large, flexible space and state-of-the-art multimedia capability, we can make an ideal wedding party you desire.



CROWNE PLAZA®

洲际酒店集团旗下

HANGZHOU SCIENCE CITY

杭州奥克斯中心皇冠假日酒店

**远迎嘉宾，
奢享当下。**



杭州奥克斯中心皇冠假日酒店

Crowne Plaza Hangzhou Science City

电话 T: (86) 571 8913 8888 传真 F: (86) 571 8913 0888

杭州市余杭区创景路与余杭塘路交汇处奥克斯时代未来之城5号楼 邮编: 310000

No. 5 Building AUX Future City, Chuangjing Road and Yuhangtang Road intersection, Yuhang District, Hangzhou 310000

www.crowneplaza.com 400 884 0888



专业团队 悉心服务

酒店的皇冠会务总监及团队将悉心定制婚宴方案，提供个性化场地布置、特色婚宴菜单及体贴入微的服务，带给您美好又难忘的回忆。

What's more, the Crowne Plaza Meetings Director and events team will tailor our facilities to suit your wedding party needs, leaving attendees inspired from start to finish. The hotel's master chefs are further available to craft personalized menus or elegant coffee breaks which is a necessary for an ideal wedding party.

会议室容量及平面图

会议室 Function Rooms	面积 (平方米) Area	尺寸 Size (长*宽*高) (米)	剧院式 Theatre (位)	宴会式 Banquet (位)	课桌式 Classroom (位)	酒会式 Cocktail (位)	U型 U Shape (位)
大宴会厅 Grand Ballroom	1300	53.5 * 24.5 * 8	1100	720	750	720	/
宴会厅 A+B Grand Ballroom A+B	860	35 * 24.5 * 8	500	420	450	480	/
宴会厅 B+C Grand Ballroom B+C	860	35 * 24.5 * 8	500	420	450	480	/
宴会厅 A Grand Ballroom A	430	17.5 * 24.5 * 8	300	240	190	240	180
宴会厅 B Grand Ballroom B	430	17.5 * 24.5 * 8	300	240	190	240	180
宴会厅 C Grand Ballroom C	430	17.5 * 24.5 * 8	300	240	190	240	180

五层会议室平面图

